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                                                                                                                                    DUBEN  2025  
MÍSTNÍ ZPRAVODAJ OBCE OUDOLEŇ

 

SLOVO STAROSTKY 
 

Vážení spoluobčané, 
 

     jaro se letos otevírá pomaleji, ale my doufáme, že se 
dočkáme krásných slunečných dnů, které budeme trávit 
více venku než ve svých domovech.  Duben je měsícem, 
kdy se příroda probouzí, dny se prodlužují a my všichni 
máme možnost přiložit ruku k dílu – ať už při jarním 
úklidu, péči o zahrádky nebo při zvelebování veřejných 
prostranství. Kromě práce nás čekají i významné svá-
teční dny. 
 

VELIKONOČNÍ SVÁTKY 
     Nejvýznamnějším svátkem dubna jsou Velikonoce, 
které letos začínají Květnou nedělí 13. dubna a končí Ve-
likonočním pondělím 21. dubna. Sváteční dny spojují ro-
diny, sousedy a přátele. Ať už je slavíte tradičně nebo 
moderněji, přeji vám všem hodně pohody, radosti, Bo-
žího požehnání a nových začátků. Během velikonočních 
svátků na Bílou sobotu si přijďte do kulturního domu za-
hrát královskou hru na tradiční Šachový turnaj o pohár 
starostky a večer si můžete zpříjemnit taneční zábavou, 
kterou pro vás chystá TJ Sokol Oudoleň. 

 

DEN ZEMĚ 
     22. dubna slavíme Den Země, který upozorňuje na 
 

 
důležitost ochrany přírody a životního prostředí.      
V městech a obcích se konají různé akce zaměřené na 
úklid přírody. Je to příležitost zamyslet se nad tím, jak 
každý z nás může přispět k ochraně planety pro budoucí 
generace. Naše obec se tradičně zapojí do akce Čistá 
Vysočina. 
 

POSEZENÍ SE SENIORY 
     V pátek 25. dubna se těšíme na seniory, pro které na-
chystáme již tradiční posezení. Věříme, že se sejdete 
v hojném počtu, potěšit vás přijdou děti ze základní školy 
a určitě nebude chybět pan Jan Frűhbauer s harmoni-
kou. 

 

DEN UČITELŮ  
     V den narození učitele národů Jana Amose Komen-
ského jsem jménem obce připravila našim pedagogům 
poděkování za jejich obětavou práci, kterou věnují vý-
chově a vzdělávání dětí. Každý den předávají nejen zna-
losti, ale také důležité hodnoty, které formují budoucí ge-
nerace. Jejich trpělivost, laskavost a odhodlání jsou ne-
ocenitelné. 
     Všem učitelům přejeme mnoho radosti z pedago-
gické práce, pevné zdraví a spokojenost. Ať vás provází 
uznání, vděčnost a úsměvy těch, které učíte. Děkujeme. 

 

…pokračování na str. 3 

Společný lyžařský kurz oudoleňské a borovské školy. Foto: Vladimíra Stehnová 
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OBECNÍ KOMUNIKACE NA SLAVĚTÍN 
     V naší obci se nedávno ozvaly hlasy občanů, kteří vy-
jádřili své obavy ohledně nově zrekonstruované obecní 
komunikace na Slavětín. Hlavními stížnostmi jsou prach, 
hluk a nebezpečnost provozu.  
     Tyto problémy si uvědomujeme a obavy občanů žijí-
cích na Čtvrtích chápeme. Momentálně zkusíme počkat 
na teplejší počasí, abychom mohli lépe zrevidovat stav 
cesty a případné problémy vyřešit. 

     Děkujeme občanům za velkou trpělivost. Budeme 
sledovat, jak se situace vyvíjí a informovat vás o dal-
ších krocích ke zlepšení. 
 
     Ať už se těšíte na velikonoční svátky, na za-
hrádku nebo přispějete ke Dni Země, nezapo-
meňte si užít krásné jarní dny plné energie a 
dobré nálady. 

Blanka Zvolánková, starostka obce

− Usnesení jsou průběžně plněna. 

− Zastupitelstvo schvaluje směnu nově vytvořeného 
pozemku p. č. 2365/4 o výměře 1 190 m2, lesní poze-
mek, v k. ú. Jámy, oddělený geometrickým plánem 
č. 820-57/2024 od pozemku p. č. 2365/1, v podílo-
vém spoluvlastnictví obcí Lesního družstva obcí Při-
byslav za pozemky p. č. 2282/8 o výměře 637 m2, 
ostatní plocha, jiná plocha a p. č. 2282/9 o výměře 
603 m2, ostatní plocha, jiná plocha, v k. ú. Jámy 
ve vlastnictví Města Žďár nad Sázavou, Žižkova 
227/1, Žďár nad Sázavou, IČO: 00295841 a pověřuje 
starostku podpisem směnné smlouvy.  

− Zastupitelstvo bylo seznámeno a schvaluje žádost 
TJ Sokol Oudoleň o odpuštění úhrad pronájmu pro-
stor kulturního domu pro místní spolky v rámci konání 
zábavy (1 akce ročně pro 1 spolek).  

− Zastupitelstvo obce bylo seznámeno a bere na vě-
domí nabídky firem 3iD s. r. o. a OX Point a. s. na 
instalaci samoobslužných chytrých boxů v obci. 

− Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu o úhradě nákladů 
na úklid a nakládání s odpady tabákových výrobků 
mezi firmou NEVAJGLUJ a. s., Na strži 1702/65, 
Nusle, Praha 4, IČO: 19180632 a Obcí Oudoleň a po-
věřuje starostku podpisem smlouvy.  

− Zastupitelstvo bylo seznámeno se žádostí o dar na 
provoz pro Linku bezpečí, z. s. a Centrum J. J. Pesta-
lozziho, o. p. s. Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí fi-
nančního daru ve výši 1 000 Kč společnosti 
Linka bezpečí, z. s., Ústavní 96, Praha 8.  

− Zastupitelstvo bylo seznámeno s Rozpočtovým opat-
řením č. 1/2025. Rozpočtovým opatřením bude 

rozpočet na straně výdajů navýšen o 8 855 Kč – ná-
klady na odvoz a využívání odpadu – textilu.   

− Stav peněžních prostředků na účtech:  

− ČSOB, a. s.     204 279,62 

− ČSOB, a. s.                      1 408 431,16 

− Česká spořitelna, a. s.      1 346 619,43 

− Česká národní banka    316 048,01 

− Celkem                             3 275 378,22 Kč. 

− Různé - zastupitelstvo bylo seznámeno: 
▪ s informacemi k organizaci Čisté Vysočiny, pose-

zení se seniory  
▪ s poděkováním za organizaci Tříkrálové sbírky 
▪ s termínem zasedání zastupitelstva ve středu 

16. 4. 2025 od 18.00 hodin.   

 

 

CO SE STANE NA HORÁCH, TO ZŮSTANE 

NAVŽDY V NÁS… 
 

     Chtěla bych na tomto místě poděkovat všem účast-
níkům za úžasný lyžařský kurz, který letos poprvé ab-
solvovaly společně děti 1. stupně z borovské a oudoleň-
ské základní školy v krásném prostředí Jedlové v Orlic-
kých horách. Bylo to pět dní plných sportu, radosti, no-
vých zážitků a překonávání vlastních hranic – a všichni 
to zvládli na jedničku! 
     Děti si nejen osvojily základy lyžování, ale mnohé 
z nich se na svahu staly skutečnými lyžaři. Perfektní 
chování, skvělá parta a spousta legrace – to vše při-
spělo k nezapomenutelným zážitkům, které si pone-
seme s sebou. Velké poděkování patří rodičům za dů-
věru a podporu. Moc děkuji paní ředitelce Mgr. Vladi-
míře Stehnové, že tuto akci podpořila a zahájila spolu-
práci se základní školou v Havlíčkově Borové. 

P O Z V Á N K A 
 

na zasedání Zastupitelstva obce Oudoleň, které se 
bude konat ve středu 16. 4. 2025 od 18.00 hodin 
v zasedací místnosti obecního úřadu.    

Program: 
1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení 
3. Dodatek č. 4 ke Smlouvě o výpůjčce 
4. Žádost o pronájem nebytových prostor 
5. Program: Zastávky veřejné linkové dopravy 2025 
6. Program: Odpady - oběhové hospodářství 2025 
7. Program: Projektová příprava ve vodním 

hospodářství 2025 
8. Program: Obnova venkova Vysočiny 2025 
9. Rozpočtové opatření č. 2/2025 a č. 3/2025 

 
 
 

ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DNE 19. 3. 2025 

 

 

 

OBECNÍ ÚŘAD INFORMUJE… 

, 

 

 

Foto: ZŠ 
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     Věřím, že vzpomínky na tento kurz budou 
patřit k těm nejhezčím. Už teď se těšíme za rok 
v Jedlové na chatě Lenka na viděnou!  
     Za všechny instruktory LVK  
                                            Blanka Zvolánková 

BAZÁREK A SBÍRKA PRO POTŘEBNÉ SE 

POVEDLY 
     Na konci března jsme již tradičně v zasedací 
místnosti obecního úřadu uspořádali bazárek 
oblečení pro děti a dospělé. A společně s ním 
jsme letos zorganizovali také sbírku pro Diako-
nii Broumov. Jsme rádi, že se obě akce vyda-
řily. Bazárku se zúčastnilo 11 prodejců a pro-
dalo se oblečení za 4 740 Kč. A také sbírka pro 
Diakonii Broumov se setkala s ohlasem a ob-
čané využili této možnosti pomoci. Děkujeme.  
 

KONTEJNER NA VELKOOBJEMOVÝ 

ODPAD  
     Ve dnech 11. - 13. 4. bude za kulturním do-
mem umístěn kontejner na velkoobjemový od-
pad.  
     Kontejner je určen například na staré matrace, koberce, 
zrcadla, umyvadla, linoleum apod.  
     Není určen na nebezpečný odpad, např. pneumatiky 
nebo elektroodpad. 

 

VYUŽIJTE MOŽNOST ZAPOJIT SE DO 

KALENDÁŘE OBCE PRO ROK 2026 
     Obec bude opět vydávat kalendář obce pro rok 2026. 
Neváhejte a zasílejte nám nejpozději do 30. 9. 2025 
svoje fotografie z obce a jejího okolí.  

 

V MATEŘSKÉ ŠKOLE JSME 

VÍTALI JARO 
     V březnu se příroda probouzí 
ze zimního spánku, teplé pa-
prsky rozpouštějí zbytky sněhu 
a v zahradách se objevují první 
jarní květiny. Během vycházek 
jsme pozorovali tyto změny v pří-
rodě – teplejší počasí, zpěv 
ptáčků a první jarní květiny, jako 
jsou sněženky a bledule. 
      Vyrobili jsme si papírové 
klíče a pomocí veselé básničky 
jsme vyšli do přírody a symbo-
licky odemkli trávníky, aby mohlo 
přijít jaro. Užívali jsme si her na 
zahradě mateřské školy – děti 
vařily „oblíbené pochoutky“ z pří-
rodnin, přesadily kytičky do kvě-
tináčků, pomohly s úklidem za-
hrady po zimě a pořádně se po-
klouzaly na klouzačce. Ve třídě 
jsme rozvíjeli tvořivost stavbou 
kytiček všemožných barev z růz-
ných stavebnic. Jemnou moto-
riku jsme procvičili tím, že jsme si naaranžovali košíčky pomocí přírodnin. Vykreslili jsme si obrázky jarních kytiček, 
vytečkovali jsme si sněženky, z barevných papírů jsme si vystřihli tulipány. Vyrobili jsme si ptáčky pomocí omotávání 
bavlnek na karton. 

ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATEŘSKÁ ŠKOLA OUDOLEŇ 

  

PODĚKOVÁNÍ 
 

Vážený pane starosto, paní starostko, 
 

     chtěli bychom Vám jménem Oblastní charity Havlíčkův Brod 
poděkovat za Vaši podporu a účast na letošní 25. Tříkrálové 
sbírce. Vaše ochota a vstřícnost nám pomohly dosáhnout skvělého 
výsledku a přispět tak k pomoci potřebným v našem regionu. 
      Vaše zapojení a podpora pro nás znamenaly mnoho a byly pro 
nás velkým povzbuzením. 
      Díky pomoci a štědrosti občanů Vaší obce se nám podařilo 
vybrat částku 3 672 773 Kč, která bude použita na domácí 
zdravotní péči, domácí hospicovou péči a přímou pomoc rodinám 
s dětmi.  
     Věříme, že tyto prostředky pomohou zlepšit život mnoha lidem 
v našem okolí. 
     Přejeme Vám mnoho úspěchů v osobním i pracovním životě a 
těšíme se na další spolupráci. 
     S úctou                                                Ing. Veronika Vašíčková 

ředitelka Oblastní charity Havlíčkův Brod 
 
 

Foto: Eva Petříčková 
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      Na závěr března jsme 
si připomněli, že tento mě-
síc patřil knihám. Společně 
jsme si prohlíželi a četli 
knížky z naší školkové kni-
hovničky. Ujasnili jsme si 
pojmy spisovatel a ilustrá-
tor a zopakovali jsme si 
správné zacházení s kni-
hami. Děti si mohly do 
školky donést svoji oblíbe-
nou knížku a představit ji 
ostatním kamarádům. 
Mohly si vyrobit svoji 
vlastní záložku.  
     V rámci předškolní pří-
pravy děti procvičovaly základní geometrické tvary, mate-
matické představy, pravolevou orientaci na papíře a v pro-
storu. Roztleskávaly slova na slabiky, určovaly první a po-
slední hlásku ve slovech. Pracovaly s příběhem a po-
sloupností děje. Zopakovaly znalost jména, příjmení a ad-
resy bydliště. Trénovaly uzlík a mašličku. 
    Dne 10. dubna čeká naše předškoláky „Zápis do 
1. třídy“. Přejeme jim hodně štěstí a úspěchů v jejich další 
cestě za vzděláním.                           Paní učitelky ze školky 
 

PĚŠÍ VÝLET NA BLEDULE 
      Dne 21. března jsme se vydali pěšky přímo od školy do bleduliště v re-
zervaci na Ransku. 
      Cestou jsme dávali velký pozor, aby nám neunikl ani jeden příznak 
nastupujícího jara, a tak nám neunikla koťátka ve Slavětíně, krokusy v za-
hradách u domů, trsy sněženek a dalších kytiček u cest. Když jsme došli 
k lesu, užívali jsme si chladný vlhký vzduch a zpěv ptáků, kdo byl pozorný, 
viděl kvést lýkovec a devětsil, no a bledule už musel zaznamenat i ten, kdo 
pozorný nebyl, protože takové množství bílých květů přehlédnout prostě 
nešlo. 
     Uprostřed lesa jsme potkali pana hajného, který poutavě vyprávěl 
o lese, zvířatech, lidech, kteří v lese pracují, a na závěr odpovídal zvída-
vým dětem na otázky. 
     Příjemně unaveni jsme došli až na autobusovou zastávku, odkud jsme 
jeli autobusem do školy na výborný oběd. 
      Výlet se nám povedl, děti se prošly, nadýchaly čerstvého vzduchu a 
získaly mnoho nových vědomostí.                                     Pavla Polívková 
 

      Šli jsme na bledule do Nového Ranska. Cestou jsme viděli sněženky, 
bledule, devětsil, lýkovec, zajíce, srnku, veverku. V lese na křižovatce 
jsme se nasvačili. Přijel za námi pan hajný, který měl psa jménem Leo-
nardo. Říkal, že tu žijí vlci, lišky, srnky a jezevci a žili tu prý i rysi. Také 
nám vysvětlil, kdo je hajný, kdo lesník a kdo myslivec. 
     Potom jsme pokračovali na bledule, a když jsem je viděla, tak jsem si říkala, že to 
není možné, protože jich tam bylo hodně a byly krásné! 
     Cestou jsme sbírali s paní ředitelkou odpadky. Mě (Barču), Terku a Jáňu to zaujalo 
a v pátek navečer a v sobotu ráno jsme šly sbírat odpadky po Oudoleni a moc nás to 
bavilo. Bledule se mi líbily! 
     Šli jsme kolem babiččina domu, kde jsme jí zamávali. Potom jsme šli na zastávku, 
kde jsme chvíli čekali na autobus, potom si pro nás přijel. Moc se mi to líbilo a jsem 
ráda, že jsem tento rok mohla jít.                                     Elenka, Barča, Megí (5. ročník) 
 

OKRESNÍ KOLO RECITAČNÍ PŘEHLÍDKY 
     Dne 18. března se v Chotěboři uskutečnila okresní přehlídka dětských recitátorů, 
kam z okrskového kola postoupila naše žákyně Emička J. Svým výkonem opět zaujala 
lektorskou komisi natolik, že si vybojovala první místo a postup do krajského kola. 
     To se bude konat v divadle v Třebíči, kde Emička změří síly s nejlepšími recitátory 
z celého kraje. 
     Gratulujeme a děkujeme za skvělou reprezentaci školy!                Kateřina Chvojková 

Foto: Michaela Plíhalová 

Foto: Michaela Plíhalová 

Foto: Vladimíra Stehnová 

Foto: Dana Kazdová 



 

  
OUDOLEŇSKÉ LISTY 4/2025 6 

LYŽAŘSKÝ KURZ SPOLEČNĚ SE 

ZÁKLADNÍ ŠKOLOU HAVLÍČKOVA BOROVÁ 
     V pondělí 10. března se poprvé v historii borovské 
i oudoleňské školy uskutečnil dlouho plánovaný lyžař-
ský kurz pro žáky 3., 4. a 5. ročníku. 
     Ihned po jarních prázdninách vyrazilo 32 natěše-
ných a statečných třeťáků, čtvrťáků a páťáků na pěti-
denní lyžařský kurz do Jedlové v Orlických horách. 
     Z naší školy jelo celkem 7 žáků (3 páťáci, 1 čtvr-
ťačka, 3 třeťačky). 

     Děkujeme všem rodičům, kteří svým dětem umožnili 
zúčastnit se výcvikového kurzu a strávit tak společně tý-
den na horách. Kromě zlepšení po stránce sportovní a 
zdravotní si mnoho dětí také zvýšilo sebevědomí a so-
ciální odolnost. Někteří se také posunuli v oblasti samo-
statnosti. 
     Samozřejmě jsme také všichni získali nové kama-
rády a nové zážitky. No, byla to jízda!  
     Více informací naleznete na: webových stránkách 
ZŠ a MŠ Havlíčkova Borová –  fotogalerie ZŠ, facebook  
ZŠ a MŠ Havlíčkova Borová.               Vladimíra Stehnová 

Školní rok 1937 – 1938 

     Na Bílou sobotu žactvo věnovalo věnce na desky pro 
padlé a chlapci III. tř. před 12. hodinou polední stáli čest-
nou stráž u desek padlých vojínů ve světové válce.  
    Dne 8. května t. r. byly děti přiměřeným způsobem 
upozorněny, aby v tentýž den zvláštní úslužností a po-
zorností k svým matkám projevilo těmto svoji vděčnost 
a lásku. Již několik dní předem vypracovali si žáci 

ve III. třídě při ručních pracích chlapeckých zvláštní pa-

pírová srdíčka, jež vyzdobili kresbou a do nich napsali 
přání a naučili se básni: „Mamince ke svátku“.  
     Ve středu dne 25. května 1938 účastnily se děti 
školní branného srazu mládeže v Borové.  
     28. května 1938 vzpomenuto bylo 54. narozeniny 
presidenta republiky. Program: 1. Životopis presidentův, 

Jindřiška Ondráčková, III. tř., 2. „Nesmí stárnout“, sbo-
rová recitace III. tř., 3. Báseň: „Masaryk – Beneš“, Jiřina 
Holasová, 4. Scéna: „U kolébky pres. Beneše“, Jiří Ho-
las, Fr. Štefáček – III. tř., 5. Hymna.  
     Ministr národní obrany povolal se souhlasem vlády 
jeden ročník zálohy a náhradní zálohy, doplněný pří-
slušníky speciálních zbraní, k mimořádnému cvičení.  
     Důvodem tohoto opatření je nutnost zacvičit zálož-
níky v používání nově zavedených zbraní, zároveň za-
jistit klid a pořádek a bezpečnost státu.  
     Odsud byli povoláni: Jan Tonar, Jaroslav Benák, 
František Hejkal, František Imramovský, Josef Hájek, 
František Halama, Josef Janáček, Josef Brabec, Josef 
Neuvirth, Stanislav Štefáček.  

Zapsal Alois Prachař, řídící učitel 
    (V ukázce je zachována původní pravopisná úprava.)

Jean-Michel Guenassia: KLUB NENAPRAVITEL-

NÝCH OPTIMISTŮ      

     Bohatý, mnohovrstevnatý román dosáhl ve Francii 
prodeje přes 400 tisíc kusů, obdržel nadšené kritiky i ně-
kolik literárních cen - např. Prix Goncourt des Lycéens 
2010. 
     Píše se rok 1959 a dvanáctiletý Michel Marini pro-
žívá první krizi v rodině. Rodiče se nemohou na ničem 
shodnout a bratr Franck přes jejich 
odpor narukuje do války v Alžírsku. 
Michelovým jediným útočištěm se 
stávají knihy a utajený šachový klub 
ve čtvrti Montparnasse, kde se schá-
zejí uprchlíci z východního bloku a 
vyprávějí si jen stěží uvěřitelné 
osobní příběhy. Během několika let 
přichází Michel o přítelkyni i o iluze a 
předčasně dospívá, přesto se však 

stává právoplatným členem šachového klubu a jedním 
z nemnoha nenapravitelných optimistů. 
     Vydání knihy podpořil Centre National du Livre. Vy-
dání knihy podpořil Francouzský institut v Praze. 
 

Scarlett Wilková: VEKSLAČKA        
     Když jí bylo třináct, v poválečném Československu 
byla vyhlášena měnová reforma a Alminu rodinu to zni-
čilo. Doktorská dcerka zvyklá na život ve velké vile se 
najednou ocitla v maličkém přízem-
ním bytě se dvěma babičkami a špat-
ným kádrovým profilem. Alma ale ne-
byla holka, co sedává s rukama 
v klíně. Tohle je její příběh. Příběh 
ženy, která se v časech totality vlast-
ními silami vydrápala mezi nejbo-
hatší stínovou elitu. Žila v pohádko-
vém luxusu, ale nejvíc toužila po ně-
čem, co nejde koupit… 

ŠACHOVÉ OKÉNKO – ŠTĚSTĚNA NÁM NEBYLA 

NAKLONĚNA  
     V předposledním kole jsme zavítali na půdu žďár-
ských šachistů. Jenom výhra nás mohla ještě přiblížit 
k vytouženému 3. místu.  Svůj cíl jsme zde splnili a v se-
stavě Tomáš Benc, Matyáš Sláma, Milan Chvojka, Alž-
běta Zvolánková a Štěpán Holas jsme místní šachisty 
zdolali 3,5:1,5. V posledním kole nás čekal už jen 
Havlíčkův Brod.  

       V neděli 6. 4. jsme odehráli poslední kolo RS proti 
Havlíčkovu Brodu. Jen výhra nám mohla zajistit 
3. příčku a doufat, že Žďár neporazí první Křižánky, 
které byly jasnými favority. Úkol jsme splnili a nedali 
Brodu moc šancí a po výhře 4:1 jsme očekávali s netr-
pělivostí souboj dvou mančaftů ze Žďárska. Jenže sport 
je sport a „Štěstěna“ nám nebyla nakloněna a po po-
rážce Křižánek jsme obsadili 4. místo. Hřát nás může 
fakt, že hráči Křižánek měli za celou soutěž jen jednu 
prohru a jednu remízu, a to s naším mužstvem. 

Za ŠO Oudoleň MCH 

OBECNÍ KNIHOVNA OUDOLEŇ - NOVINKY 

 

 

HISTORIE – PAMĚTNÍ KNIHA OBECNÍ ŠKOLY V OUDOLENI - POKRAČOVÁNÍ 

 

TJ SOKOL OUDOLEŇ 

  

https://www.zsborova.cz/zakladni-skola/fotogalerie-zs/
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PINČES OKÉNKO - STOLNÍ TENIS 

V OUDOLENI MÁ NAŠLÁPNUTO: 

„A“ TÝM DRUHÝ, „B“ TÝM TŘETÍ 

      Sezóna okresních soutěží stolního tenisu 
dopadla pro TJ Sokol Oudoleň nad očekávání 
skvěle. „A“ mužstvo si po velmi povedeném 
ročníku vybojovalo druhé místo v tabulce a „B“ 
mužstvo, které se poprvé zapojilo do soutěží, 
obsadilo hned třetí příčku. 
      Díky nadšení, pravidelnému tréninku 
(u většiny) a týmové atmosféře se potvrdilo, že 
stolní tenis má v naší obci pevné základy a 
chuť posouvat se dál. V příštích letech bychom 
se rádi zapojili i do vyšších soutěží a rozvíjeli 
stolní tenis v Oudoleni, a to jak po sportovní, 
tak i komunitní stránce. 
      Děkujeme všem hráčům, fanouškům a obci 
za podporu a věříme, že bude růst i zájem mezi 
mladšími ročníky.  
PS: Pokud má někdo doma skrytý talent, ať se klidně ozve – dveře máme otevřené! 
Veškeré informace o našich hráčích se dozvíte na stránkách stis.ping-pong.cz.          Za TJ Sokol Oudoleň – Jiří Kryštofek 

Hejtman Martin Kukla: Stavíme, i když nám stát vzal 
peníze 
      S přicházejícím ja-
rem startuje nová sta-
vební sezóna na silni-
cích v Kraji Vysočina. 
Letos máme v plánu rea-
lizovat stovky různě vel-
kých projektů, které 
zlepší dopravní in-
frastrukturu, zvýší bezpečnost a po dokončení zlepší 
komfort cestování nejen obyvatelům kraje, ale i všem, 
kteří Vysočinou projíždějí. 
      Začátkem března proběhlo v médiích, že stát snížil 
deset let poskytovaný příspěvek krajům na modernizaci 
silnic II. a III. třídy, a to o polovinu. Ano, zásadně nesou-
hlasím s tím, že nám vláda snížila dotace ze Státního 
fondu dopravní infrastruktury (SFDI). Ale my se ne-
dáme, nenecháme se omezovat. Co nám stát vzal, to 
vracíme. Dopravní stavby a opravy silnic jsou pro nás 
prioritou a nechceme je zastavit jenom proto, že nám 
z Prahy poslali méně peněz. 
      Proto jsme se rozhodli vyčlenit potřebné peníze 
z krajského rozpočtu a pokračovat v naplánovaných in-
vesticích. Víme, že opravené silnice jsou základem pro 
rozvoj regionu, pro cestování za prací, do škol, k lékaři 
i za zábavou. 
     A co všechno letos plánujeme opravit nebo zmoder-
nizovat? Největšími stavbami, pod které se letos pode-
píšeme, bude modernizace dalšího úseku Hrotovice – 
Dukovany, východní část obchvatu Jihlavy, obchvat Brt-
nice, obchvat Rytířska na trase Žďár nad Sázavou – D1 
– Jihlava, ale také část spojení mezi Pacovem a Lukav-
cem, Petrovicemi a Hlinným, Dalečínem a Unčínem 
nebo Chotěboří a Českou Bělou.  
      Další desítky oprav, které budeme letos sami nebo 
prostřednictvím Krajské správy a údržby silnic Vysočiny 
realizovat, zabírají několik listů příloh krajského roz-
počtu. A tak jen namátkově. Brzy začnou opravy v ulici 
Nádražní v Obratani, počítáme s dokončením realizace 
oprav průtahu v Rozsochatci nebo průtahu ulicí 

Vysocká včetně křižovatky s ulicí Studentská ve Žďáře 
nad Sázavou. V plánu máme také rekonstrukce mostů, 
například ve Skuhrově na Havlíčkobrodsku, v Lukách 
nad Jihlavou a Kamenné na Jihlavsku, v Hořepníku a 
Janovicích na Pelhřimovsku, v Náramči a Číchově na 
Třebíčsku nebo v Bobrové a Velkém Meziříčí na Žďár-
sku. Musím doplnit, že další desítky staveb budeme 
v letošním roce intenzivně připravovat. Projektování je 
totiž klíčem pro budoucí opravy. To vše dokládají i sa-
motná čísla. Na modernizaci silnic a do nových doprav-
ních staveb půjde letos z rozpočtu Kraje Vysočina, ev-
ropských fondů i od státu zhruba 1,40 miliardy korun. 
      Letošní rozpočet Kraje Vysočina v oblasti dopravy 
je historicky nejvyšší od vzniku krajů. Samozřejmě mu-
síme zohlednit inflaci. Přesto, a nejen letos, důsledně 
dbáme na posílení investic, abychom potvrdili náš záva-
zek k rozvoji a modernizaci nejen dopravní infrastruk-
tury ve prospěch lidí z Vysočiny i návštěvníků regionu. 
     Děkuji všem, kteří se podílejí na realizaci krajských 
dopravních staveb – od projektantů přes dělníky na 
stavbách až po pracovníky krajského úřadu, kteří zajiš-
ťují veškerou administrativu, včetně té související 
s úspěšným čerpáním evropských dotací. A za všechny 
tyto lidi si dovolím požádat řidiče o trpělivost. Vím, že 
uzavírky i objížďky nejsou příjemné, také jsem řidič. Ale 
bez nich to opravdu kvalitně neopravíme.  
      Kraj Vysočina staví a stavět bude. I když se stát roz-
hodl nás omezit, my se nevzdáváme a investujeme do 
budoucnosti kraje. 
       Jsem rád, že vám mohu prostřednictvím městských 
i obecních periodik přinášet nové a užitečné informace. 
Stále platí, že o tom, jak se vám na Vysočině žije, chci 
vědět víc. Proto přijedu i k vám. V únoru a březnu jsem 
navštívil Pelhřimov, Žirovnici, Kamenici nad Lipou, 
Křoví, Sobíňov, Častrov, Polnou, Krásnou Horu, Mysli-
bořice, se zemědělci jsem jednal v Novém Městě na Mo-
ravě. Napište mi, co bych měl vidět, co podpořit a kde 
pomoci. Sledujte dění v kraji na mých sociálních sítích 
a na oficiálních kanálech Kraje Vysočina. Jsem váš hej-
tman a pracuji pro vás.  
                             Martin Kukla, hejtman Kraje Vysočina 

KRAJSKÝ ÚŘAD KRAJE VYSOČINA – SLOVO HEJTMANA 
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KULTURA – INZERCE - FOTOOKÉNKO 

 
PŘEHLED PLÁNOVANÝCH OPRAV SILNIC NA ÚZEMÍ MIKROREGIONU SVAZEK OBCÍ PODOUBRAVÍ 

V LETECH 2025 - 2026 
 

Rok 2025 

− úsek Sobíňov – Ždírec n/D - cca začátek v průběhu května 2025 do 2 měsíců, akce bude rozdělena na etapy, 
oprava železničního přejezdu probíhat zatím nebude 

− rekonstrukce průtahu v obci Rozsochatec - bude dokončena do 31. 5. 2025 

− rekonstrukce Chotěboř – Česká Bělá – akce Kraje Vysočina s vynecháním průtahů Dobkova, Počátek a 
České Bělé, zahájení uzavírek od 1. 6. 

− Jeřišno, Podhořice – oprava v letošním roce (2. - 6. 6. 2025) 

− Křemenice směr na hranici kraje (20. - 26. 6. 2025) 

− Cibotín směr Česká Bělá - zahájení přípravných prací vlastními kapacitami KSÚSV, 05/2025 dokončení opravy 
vysoutěženým zhotovitelem, předpoklad 7/2025 

− Libická Lhotka - 8. 9. - 11. 9. 2025 

− Maleč - průtah obcí, opravy proběhnou po dokončení prací na kanalizaci, přesný termín není ještě stanoven 

− Habry - rekonstrukce mostu na I/38, objížďka vozidel nad 12 t přes Chrudim a Ždírec, vozidla do 12 t přes 
Chotěboř a Českou Bělou do 31. 5. a od 1. 6. přes Rozsochatec 

− Vepřová – Havlíčkova Borová – oprava silnic 9 - 10/2025, společný postup v průtahu Havlíčkovy Borové (obec 
obrubníky a dešťová kanalizace) 

− Heřmanice průtah - předpoklad zahájení jednodušší ze 2 realizačních etap, dokončení 2026 

− rekonstrukce mostů v obcích 3456-1 Golčův Jeníkov, 34520-2 Pukšice. 
 

Rok 2026 

− úsek Chotěboř – Česká Bělá - KSÚSV zahájí opravy v průtazích obcí Dobkov, Počátky a Česká Bělá, v roce 
2025 se zpracovává PD 

− Krucemburk - oprava silnic III. třídy, směr Košinov, směr Hluboká  

− Dolní Sokolovec – směrem na Sloupno - pokud budou prostředky v roce 2026 

− II/344 Libice n. D. – Jeníkovec - v roce 2026 záměr opravy III/34526 společně s rekonstrukcí mostu Bezlejov 
až na křiž. s II/344 a dále až do Jeníkovce společně s rekonstrukcí propustku v Jeníkovci, úsek Libice n/D – křiž. 
s III/34526 společně s rekonstrukcí mostu 344-011 u Libice n/D až v roce 2027 dle stavu přípravy mostu 

− Bílek směr Chotěboř - oprava povrchu, pokud budou prostředky 2026 nebo 2027. 
 

Mosty 2026 

− most Jeřišno 34520-1 – pokud bude připraven projekt, oprava proběhne v roce 2026 

− most v Bezlejově 34526-1 a 2 - u křižovatky směr k Nové Vsi u Chotěboře 

− most ve Starém Ransku 03712-3 – připraven projekt, budeme jednat s novým vlastníkem rybníku. 
 

Vznesené návrhy na opravy: 

− III/34517 Borek – Spačice – dle prostředků předpokládáme 2027 nebo 2028 

− Jeníkovec – Rušinov – dle prostředků předpokládáme 2027 nebo 2028 

− průtah Jitkovem – pokud se nebude dělat kanalizace, zařadí se do plánu oprav 2026 příprava a 2027 realizace, 
doposud se nepřipravovalo, protože ještě 2023 jsme měli informaci o plánované kanalizaci v průtahu obce 

− Příjemky – Chotěboř – po dokončení oprav na silnicích Chotěboř – Česká Bělá a Chotěboř – Ždírec. 
 

Další podněty a dotazy na KSÚSV 

− kácení stromů na úseku Chotěboř – Česká Bělá - od jednání dohodnuto skácení dalších 3 nebezpečných 
stromů mezi Počátkami a Českou Bělou, skácení proběhne po projednání s ŽP do 15. 4. 

− propad komunikace v Bílku – po prověření - porucha se nachází na místní komunikaci za hranou nového 
povrchu realizovaného v rámci opravy průtahu II/345 v Bílku. Opravy poruch v místních komunikacích nemůže 
zajišťovat KSÚSV. 

 
 
 

Tvoření ve školní družině. Foto: Kateřina Chvojková 
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PLÁNOVANÉ AKCE 2025 

11. 4.  Čistá Vysočina Obec, SDH 

11. – 13. 4. Svoz velkoobjemového odpadu Obec 

16. 4.  Zasedání zastupitelstva obce Obec 

19. 4.  Šachový turnaj O pohár starostky TJ Sokol  

19. 4.  Taneční zábava, hudba Kletyend TJ Sokol  

25. 4.  Posezení se seniory Obec 

1. 5. Čaj o páté Obec 

3. 5.  Soutěž mladých hasičů - Sobíňov SDH 
 

ŽIVOTNÍ  JUBILEUM 
 

V měsíci dubnu oslaví  
výročí narození: 

 

Jaroslava Ševcechová, Oudoleň 92 
Ludmila Zvolánková, Oudoleň 9 

Anna Hartlová, Oudoleň 87 
Hana Ennsmannová, Oudoleň 145 

 

 

BLAHOPŘEJEME! 
 

                                                   

     Mladí hasiči se pilně připravují na soutěž, 

která se bude konat 3. května v Sobíňově. 

Soutěžit bude 1 družstvo mladších a 1 druž-

stvo starších v disciplínách štafeta 4 x 60 m, 

štafeta požárních dvojic a požární útok.  

                                    Fotografie: Eva Rosická 
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     Ve škole probíhá celoročně sběr hliníku a nyní nastal čas k jeho odvozu do sběrny. Peníze za odevzdaný hliník ve výši 

3 560 Kč budou použity pro děti mateřské školy a žáky základní školy na vstupné, dopravu na výlety apod. DĚKUJEME! 

     Hliník je možné kdykoliv uložit u vchodu do školy.                                                                            Foto: Vladimíra Stehnová 
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